
رییس فدراســیون فوتبال گفت: لیگ 
ســال آینده به طور قطع با سیســتم 

کمک داور ویدئویی برگزار خواهد شد.
به گزارش ایرنا، مهدی تاج در اولین سمینار 
آموزش مقدماتی کمک داوران ویدیویی که 
در محل آکادمی ملی فوتبال در حال برگزاری 
است، گفت: VAR موضوع مهمی است که 
در دستور کار فدراسیون فوتبال است. چند 
اتفاق دیگر هم بود کــه باید اتفاق می افتاد. 
یکی از آن ها ورود بانوان به ورزشــگاه ها بود 
کــه رخ داد و حالا باید از آن حضانت کرد تا 
از دســت نرود و دومی هم بحث داوری بود 
که این هم به حضور بانــوان ربط دارد. اگر 
داور چند سوت اشــتباه بزند، جو ورزشگاه 
ملتهب و باعث می شود حرف هایی زده شود 
تا موضوع ورود بانوان به ورزشگاه در هاله ای 

از ابهام قرار بگیرد.
وی افــزود: اگــر بگوییم اســتعداد داوری 
در کشــورمان کم اســت، به طور قطع این 
موضوع درست نیست. ســهم داوران ما در 
قضاوت های بین المللی نشان می دهد که این 
مســاله درست نیست. اما یکی از موضوعات 

مهم این اســت که VAR در مسایل داوری 
غالب شــده و کمک  شایانی به بخش داوری 
می کند. کمک داور ویدئویی کمک می کند 
فضای ورزشــگاه آرام بماند. در دربی دیدید 
که پنالتی گرفتند و مردم هم متقاعد شدند 
که این اتفاق رخ داده است. البته من خودم 
خیلی بــاور ندارم، اعتراض ها با VAR قطع 
شود اما آوردن آن کمک زیادی به آرام سازی 

ورزشگاه می کند.
تاج افزود: یک تشــکر هــم دارم از جامعه 
داوری که زحمات زیادی کشــیدند. یکی از 
پاک ترین جامعه ها، جامعه داوری اســت و 
انصاف نیســت که با این دستمزدهایی که 
رواج دارد و مربیــان و بازیکنان می گیرند و 
با این دستمزدهایی که داوران می گیرند، این 
قشر مورد حمله قرار گرفته شود. البته در این 
قشر ممکن است مسائلی وجود داشه باشد و 
باید پیگیری کرد و ما هم پیگیری می کنیم.

وی عنوان کرد: ما در کنگره کنفدراســیون 
فوتبال آسیا برای بخش داوری فلسطین نیز 
ســکوت کردیم. ۱۱۸ داور و بازیکن در آنجا 
شــهید شده اند که اتفاق نادری است و سند 

بزرگی اســت که رژیم صهیونیستی جنایت 
علیه بشریت انجام دادند. 

رییس فدراسیون فوتبال در جمع خبرنگاران 
نیز بیان کرد: یک موضوع بسیار مهمی داریم 
که آن هم مســاله فلسطین اســت. ایران، 
الجزایر و فلســطین درخواســت داشتند تا 
به مساله فوتبال فلســطین رسیدگی شود. 
فلسطینی ها در حال حاضر هیچ زمینی برای 
مســابقه ندارند و تمام این زمین ها تخریب 
شده است. ۶۰۰ حمله هوایی به این زمان ها 
انجام شده و این خیلی دردآور است. به نظر 
من هــر آدم آزاده ای هر جور نگاه کند، باید 
در ایــن کنگره دفاع می کــرد و من دفاع را 
خوب دیدم. نماینده رژیم صهیونیســتی در 
آنجا اعلام کرد که ایران و فلسطین دارند جو 
نشســت را به هم می زنند و به نظر من کار 
ما درست بود. رفاقت من با جیانی اینفانتینو 
رییس فیفا بسیار خوب است اما فکر می کنم 
که نظر کشور ما در این خصوص بسیار پویا 
بــود.  تاج افــزود: در ادامه این کنگره بحث 
کمک داور ویدئویی بود که خیلی خوب بود 
و تغییر در برخی مسابقات که انجام شد و ما 

شرایط خوبی در آنجا داشتیم. در AFC یک 
دقیقه سکوت برای شهدای فلسطین وجود 

داشت که خیلی ارزشمند بود. 
رییس فدراســیون فوتبال در پاسخ به این 
پرسش که چرا فساد در فوتبال دو سال بعد 
کشف شــد، گفت: فساد وقتی کشف نشود، 
کسی نمی داند و سال ۱۴۰۰ در یک باشگاه 
کرمانــی این اتفاق افتاده و یک نهاد نظارتی 
اســت که دارد روی آن کار جدی می کند و 
خیلی هم کار خوبی اســت. وقتی سراغ من 
آمدند، حرف من ایــن بود که ما در کمیته 
اخــلاق و انضباطی به یک ســری مســائل 
رســیدگی نمی کنیم. این موضوع باید حتما 
بــه محاکم قضایی برود و اگر آنها رای دادند 
ما هم به فوتبالــی بودن آن رای می دهیم و 

این قطعی است. 
وی افزود: فدراســیون خودش نقش بسزایی 
در پیگیری مسائل فساد دارد. البته هر کس 
در هر مقامی فسادی صورت داده، ما پیگیری 
می کنیم. هر کسی هر موردی دارد، می تواند 
پیگیری کند. در رســانه ها بــه این موضوع 
دامن زدن و آبروی افراد را بردن، کار درستی 

نیست. 
تاج در پاســخ به این پرســش که آیا جام 
حذفی با VAR برگزار می شــود یا نه، بیان 
کرد: جام حذفی را پیگیری می کنیم اما لیگ 

نه چون فیفا اجازه نمی دهد. 
رییس فدراســیون فوتبال در خصوص کار 
کردن سهیل مهدی با توجه به این که برکنار 
شــده، گفت: تا دادگاه برای سهیل مهدی و 
خداداد افشــاریان حکم قطعی صادر نکند، 
اتفاقی رخ نمی دهد اما فدراســیون فوتبال و 
آن ها تشخیص شان این بوده که در این پست 

نباشند و فکر کردیم این کار بهتر است. 
وی در پاســخ بــه ایــن پرســش کــه آیا 
شــهاب الدین عزیزی خادم به فدراســیون 
برخواهد گشــت یا نه، گفت: این ها را باید از 

حقوق دان ها بپرسید. 
تاج در خصوص ســفیر اهدای عضو شدنش 
بیان کرد: خودم اعتقادم این است که مرگ 
حق اســت و شــرط آن هم پیری نیست و 
به نظر من اگر هر کــس فوت کرد و بتواند 

اعضای خود را اهدا کند، کار خوبی است. 

هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در هفته 
الزام تیمداری  جاری قرار است مصوبه 
در فوتبال زنان را بــه تیم های حاضر 
در لیگ برتــر مردان ابلاغ کند که این 
مصوبه می توانــد تحولی تاریخی را به 

 وجود آورد.
به گزارش فوتبال 3۶۰، کنفدراسیون فوتبال 
آســیا یکی از مهم ترین اولویت های خود در 
ســالیان اخیر را موضــوع تحول آفرینی در 
فوتبــال زنان قرار داده و در نشســت اخیر 
مدیران این کنفدراســیون، رسماً از لوگوی 
رقابت هــای لیگ قهرمانان زنان آســیا هم 
رونمایی شد تا برای اولین بار این تورنمنت به 
صورت رسمی با حضور برترین تیم های قاره 
کهن )از منطقه غرب و شرق( پیگیری شود. 
با توجه به مســیر موردنظر )AFC( برای 
توســعه فوتبال و فوتســال زنــان، مدیران 
این کنفدراســیون به دنبــال مجاب کردن 
فدراسیون های زیرنظر هستند تا فعالیت های 

خود در حوزه زنان را گسترش بدهند.
مســئولان )AFC( در یکــی از مهم ترین 
تصمیمات خود در سالیان گذشته، موضوع 
تیمداری در فوتبال زنان را به جمع الزامات 

مهم در زمینــه صدور مجوز حرفه ای اضافه 
کرده اند؛ به طوری که در وهله نخســت، این 
موضــوع صرفاً به صورت یک پیشــنهاد از 
سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا مطرح شده 
بــود و از درجه اهمیــت )C( که نازل ترین 
درجه اهمیــت در موارد مرتبــط با صدور 
مجوز حرفه ای است، برخوردار بود اما شرایط 
تغییر کرده و حالا بحث تیمداری در فوتبال 
زنان، یک الزام است و تیم ها در صورت عدم 
انجام این کار، باید به کنفدراســیون فوتبال 
آســیا جریمه بپردازند. تیم های ســپاهان 
اصفهان، ملوان بندرانزلــی و پیکان تهران، 
تنها تیم های فعال در لیگ برتر فوتبال زنان 
هســتند و جالب آنکه گفته می شود از سال 
آینده، درجه اهمیت تیمــداری در فوتبال 
زنــان از )B( به )A( تغییر وضعیت خواهد 
داد که این مسئله بدان معناست که تیم ها 
در صورت عــدم فعالیــت در فوتبال زنان، 
نمی توانند مجوز حرفه ای بگیرند! این مسئله 
باعث شده تا مســئولان فدراسیون فوتبال 
بــه تکاپو بیفتند و در تازه ترین اقدام، بعد از 
بررسی های انجام شده و درخواست واصله از 
سوی کمیته مجوز حرفه ای، قرار است تیم ها 

برای دریافت مجــوز حرفه ای به فعالیت در 
فوتبال زنان ملزم شوند!

مصوبه ای تاریخی در انتظار 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال

روز  فوتبــال  فدراســیون  هیات رئیســه 
چهارشــنبه در غیاب خداداد افشــاریان و 
در حالی که کرســی نایب رئیســی زنان هم 
خالی است، قصد تشــکیل جلسه دارد که 
در کنار بررســی موضوعاتی چون ســقف 
بودجه و انتخاب ســرمربیان تیم های پایه، 

قرار اســت درباره موضوع الــزام تیم ها به 
فعالیت در فوتبال زنــان هم تصمیم گیری 
شــود کــه در ایــن زمینه گفته می شــود 
اکثریت اعضا، موافق این موضوع هســتند و 
اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، این مسئله مهم 
در جلســه روز چهارشــنبه مصوب خواهد 
شــد تا از فصل آینده، تیم ها برای دریافت 
مجوز حرفه ای ملزم به تیمداری در فوتبال 
 زنان شوند و راه چاره ای جز فعالیت در این 

عرصه نداشته باشند. 

 پیگیری ورود VAR به جام حذفی

مهدی تاج: فدراسیون پیگیر فسادهای اخیر فوتبال است

شوک فدراسیون به تیم های لیگ برتری

در فوتبال زنان تیمداری نکنید، مجوز حرفه ای نمی گیرید

بند جدایی 500 هزار دلاری در قرارداد  اورونوف

اوستون اورونوف در پرسپولیس آن قدر راحت به نظر می رسد که انگار ۱۰ سال 
می شود که در این تیم پرطرفدار ایرانی توپ می زند!

به گزارش خبرآنلاین؛ یکی از شایعات و اخبار پرسروصدای یک هفته گذشته 
فوتبال ایران، احتمال جدایی ستاره جوان و ملی پوش ازبک از پرسپولیس بوده 
اســت. به نقل از خبر ورزشی مسئولان باشگاه پرسپولیس اصرار دارند و چند 
بار اعلام کرده اند که برخلاف تجارب قبلی، هیچ بند فسخ قرارداد یا جدایی در 

قرارداد اوستون اورونوف با این باشگاه گنجانده نشده است.
با این وجود جدیدترین شــنیده ها حکایت از آن دارد که در قرارداد اوســتون 
اورونوف با باشگاه پرسپولیس بند جدایی 5۰۰ هزار دلاری گنجانده شده است!
اگر چنین خبری صحت داشــته باشــد، آن گاه خرید این بازیکن یا درآوردن 
اورونوف از چنگ پرسپولیس نه تنها برای مشتریان خارجی بلکه برای رقیبان 
داخلی نیز کار دشــواری نخواهد بود. » تک تیرانداز« پرسپولیس در نیم فصل 
دوم فصل جاری از عوامل اصلی اوج گیری تیم پرســپولیس بوده است. کافی 
است یک بار دیگر گل های حساس و سه امتیازی اورونوف از جمله همین بازی 
آخر مقابل نساجی ) با وجود ده نفره شدن پرسپولیس( را در ذهن مرور کنید تا 
متوجه ارزش » تک تیرانداز« قرمزها شوید. بند فسخ 5۰۰ هزار دلاری می تواند 
آب ســردی بر پیکر تیم پرسپولیس در آستانه نقل و انتقالات تابستانی باشد 

درحالی که هواداران پرشمار این تیم تازه با ستاره ازبکستانی آشنا شده اند!

رم بند خرید آزمون را فعال نمی کند

روزنامه ایتالیایی »لا گاتزتا دلو اســپورت« مدعی شد که باشگاه رم قصد ندارد 
بند خرید مهاجم ایرانی تیمش را برای فصل آینده فعال کند. به گزارش ایرنا، 
سردار آزمون مهاجم ایرانی تیم فوتبال بایرلورکوزن در ابتدای فصل جاری لیگ 
ایتالیا به صورت قرضی راهی آس رم شد. آزمون عملکرد نسبتا خوبی در لباس 
جالوروسی به نمایش گذاشت و شنیده می شد که باشگاه رم بند قرارداد خرید 

قطعی این بازیکن را فعال می کند.
اما روزنامه ایتالیایی »لا گاتزتا دلو اســپورت« در خبری مدعی شــد که هدف 
اصلی جالوروسی کاهش صورتحساب دســتمزد بازیکنان و فسخ قراردادهای 
بازیکنانی خواهد بود که قیمت نســبتا بالایی دارند. با توجه به اینکه فصل رو 
به پایان اســت، رم قصد دارد از ماه های آینده استفاده کند تا استراتژی نقل و 
انتقالات خود را متحول کند و تغییرات اساســی در تیم خود انجام دهد. این 
روزنامه گزارش می دهد که بازیکنانی مانند سردار آزمون، راسموس کریستنسن 
و دین هویسن مطمئناً در پایان فصل رم را ترک خواهند کرد. آزمون که شانس 
زیادی برای ماندن در پایتخت ایتالیا داشــت نیز باید ایتالیا را ترک کند. رم به 
این نتیجه رسیده که بند خرید سردار آزمون بسیار زیاد است و قصد ندارد برای 
این مهاجم ۱۲.5 میلیون یورو به بایرلورکوزن پرداخت کند. بنابراین ســردار 

آزمون باید بعد از پایان فصل راهی آلمان شود.

فوتبال

نیما مسافر پاریس شد

بــا پیروزی نیما عالمیــان در فینال بخش مردان مســابقات تنیس روی میز 
گزینشی المپیک در منطقه آسیای میانه و اختصاص دومین و آخرین سهمیه 

این منطقه به ایران، پرونده مسابقات بسته شد.
به گزارش  مهر، مســابقات تنیس روی میز انتخابی المپیک در منطقه آسیای 

میانه با برگزاری فینال بخش مردان در ازبکستان به پایان رسید.
این دیدار میان نوشاد و نیما عالمیان برگزار شد که طی آن نیما با نتیجه ۴ بر 

یک به برتری دست یافت.
نیما عالمیان با پیروزی در این دیدار دومین و آخرین سهمیه مسابقات گزینشی 
المپیک در منطقه آسیای میانه را از آن خود کرد و مسافر پاریس برای حضور 

در بازی های ۲۰۲۴ شد.
این ملی پــوش تنیس روی میز ایران در حالی ســهمیه حضور در بازی های 
المپیک پاریس را به دست آورد که برای المپیک ۲۰۱۶ ریو و ۲۰۲۰ توکیو هم 
با قهرمانی در همین رقابت های گزینشی آسیای میانه، صاحب سهمیه شده بود. 

نیما عالمیان در المپیک توکیو تنها نماینده تنیس روی میز ایران بود.
سهمیه منطقه آسیای میانه در بخش بانوان نیز ساعتی پیش به ندا شهسواری 
اختصاص یافت. او با پیروزی برابر»سروناز« از قزاقستان در دیدار نهایی بخش 

دختران، برای سومین بار صاحب سهمیه بازی های المپیک شد.
بدین ترتیب مسابقات تنیس روی میز انتخابی المپیک در منطقه آسیای میانه 
که از روز جمعه در ازبکستان آغاز شد، با اختصاص هر دو سهمیه بخش مردان 
و زنان به نمایندگان ایران به پایان رسید. نوشاد عالمیان در حالی نتیجه دیدار 
نهایی مســابقات گزینشــی المپیک را به برادر کوچک تر خود واگذار کرد که 
شــانس زیادی برای کسب سهمیه از طریق رنکینگ جهانی دارد. او در اخرین 
رده بندی منتشر شده از ســوی فدراسیون جهانی تنیس روی میز با ۱۷ پله 

صعود در جایگاه 5۱ جهان ایستاد.

ندا شهسواری سهمیه المپیک گرفت
ندا شهسواری در فینال رقابت های تنیس روی میز انتخابی المپیک در منطقه 

آسیای میانه به پیروزی رسید و سهمیه المپیک پاریس را به دست آورد.
به گزارش ایسنا، فینال رقابت های تنیس روی میز انتخابی المپیک در منطقه 
آســیای میانه بین ندا شهســواری و نماینده قزاقستان برگزار شد که در پایان 

شهسواری موفق به کسب سهمیه المپیک ۲۰۲۴ پاریس شد.  
ندا شهســواری در این رقابت به مصاف سروناز از قزاقستان رفت که با حساب 
چهار بر ســه برنده شــد و ســهمیه المپیک ۲۰۲۴ پاریس را به دست آورد.  
شهســواری پس از این پیروزی بزرگ مربی اش حمیده ایرانمنش را در آغوش 
گرفت. شهســواری پیش از این سابقه حضور در دو المپیک را داشت و اکنون 
برای ســومین بار حضــور در المپیک را تجربه خواهد کرد.   شهســواری در 

نیمه نهایی مهشید اشتری دیگر نماینده ایران را شکست داد.

تنیس

نایب قهرمانی هم از دست بایرن رفت

بایرن مونیخ بعد از ســیزده ســال فصل را در رتبه سوم 
جدول به پایان  برد. تــراژدی ای بزرگ برای غول فوتبال 
آلمــان و اروپا که برای هوادارانش  باورنکردنی اســت.   به 
گزارش »ورزش ســه«، فاجعه برای غــول بزرگ فوتبال 
آلمان در  استادیوم هوفنهایم کامل شد: شکست ۴-۲ و از 

دست دادن  نایب قهرمانی برای بایرن مونیخ!  
تــا چند ماه پیش تصور چنین اتفاقــی در فوتبال آلمان 
غیرممکن بود.  حالا به راحتی می توان از این تیم به عنوان 
ضعیف ترین و بدترین  بایرن تاریخ یاد کرد. هواداران حق 
دارند از این پس توماس توخل را  دشــمن شــماره یک 
خود بدانند اما آنها نباید مدیران فعلی و قبلی  باشــگاه را 
بی تقصیر قلمــداد کنند.   بایرن با اینکه با دو گل ماتیس 
تل و آلفونسو دیویس از حریف  پیش افتاده بود اما ۴ گل 
از هوفنهایم دریافت کرد تــا باختی  تحقیرآمیز را تجربه 
کند. آنها با ۷۲ امتیاز پشــت سر اشتوتگارت ۷3  امتیازی 

قرار گرفتند. 
جالــب اینجاســت که بایــرن مونیخ فصل گذشــته در 
روز آخــر حتی با یک  امتیاز کمتر از امــروز، ۷۱ امتیاز، 
قهرمان شــد و اجازه نداد دورتمونــد به  حکمرانی اش بر 
فوتبــال آلمان پایان بدهد. قهرمانی بایرن به دلیل  ضعف 
دورتموند در بازی آخر به دســت آمد ولی شــاید اگر آن 
اتفاق  نیفتاده بود و بایرن در دوران ریاست جنجالی اولیور 
کان و حسن  صالح حمیدزیچ قهرمان نشده بود، باشگاه به 
خودش می آمد و کار به  جایی نمی رسید که امسال حتی 

نایب قهرمانی هم از دست برود.  
آخرین باری کــه بایرن فصل را در رتبه ســوم به پایان 
برده بود به فصل   ۱۱-۲۰۱۰ برمی گردد. سیزده سال بعد 
تومــاس توخل و تیمش کاری  کردند که حکمرانی بایرن 

بر فوتبال آلمان به این شکل به پایان برسد.
 نوار یازده قهرمانی بایرن پیش از این توسط لورکوزن به 

پایان رسیده  بود. 
باواریایی ها یک ســال بعد از آنکــه در ۲۰۱۱ فصل را در 
رتبه سوم به  پایان ببرند هم بعد از دورتموند در رتبه دوم 
ایســتادند ولی بعد از آن  یازده سال پیاپی قهرمان شدند. 
در آن دو ســال بایرن اسیر شخصیتی  کاریزماتیک به نام 
یورگن کلوپ بود که روی نیمکت دورتموند  می نشست. با 
انتقال کلوپ به لیورپول خیال بایرن از قهرمانی در  آلمان 
راحت شده بود تا اینکه امسال چهره کاریزماتیک دیگری 
ظهور  کرد: ژابی آلونســو در بایر لورکــوزن.   لورکوزن با 
پیروزی در بازی امروزش فصل را بدون شکســت و با 9۰ 

 امتیاز به پایان رساند. 
اختلاف ۱۸ امتیازی بایرن بــا تیم قهرمان خود به  خود 
دلیلی است برای اینکه این فصل را برای تیم شهر مونیخ 

فصلی  فاجعه بار بدانیم.
 هواداران حق دارند از توماس توخل عصبانی باشند، ولی 
نباید فراموش  کنند که فصل گذشــته به لطف شانس و 

اقبال در روز آخر به قهرمانی  رسیدند. 
هــواداران بایرن نباید اخــراج عجیب و غریــب یولیان 
ناگلزمان  توسط تیم اولیور کان و صالح حمیدزیچ و اخراج 
ناگهانــی آنها در جریان  بازی آخر فصل را فراموش کنند. 
باشگاهی که در همان روزها  مشخص بود مشکل دارد به 
لطف شکست دورتموند در هفته آخر  قهرمان شد تا همه 

مشکلات فراموش شود.   
بایرن که بدون شک دیگر در هیچ بازی ای توماس توخل 
را روی  نیمکت نمی بیند، حالا با مشــکل دیگری مواجه 
اســت: ناتوانی در پیدا  کردن سرمربی. تا این لحظه همه 
تلاش های باواریایی ها برای پیدا کردن  جانشین توخل با 

شکست مواجه شده است.
امروز گزارش ها نشــان  می دهد بایرن به روبرتو دی زربی، 
ســرمربی ایتالیایی برایتون، نزدیک  شده است. کسی که 
چند هفته پیش گزینه چندم مدیران باشــگاه به  حساب 
می آید.  غول فوتبــال آلمان برای بازگشــت به روزهای 

خوبش بدون شک به  زمان نیاز دارد.
افول بایرن شاید بدون شــباهت به افول تیم ملی آلمان 
 بعد از چندین سال درخشان و قهرمانی اش در جام جهانی 

نباشد. 
باید  دیــد آیا باواریایی ها می توانند فصــل آینده تراژدی 
امســال را فراموش  کرده و دست کم به رقیب اصلی تیم 
درخشــان ژابی آلونسو تبدیل  شوند، نه تیمی که فصل را 

در رتبه سوم به پایان می برد؟

پاراتکواندو ایران قهرمان آسیا شد

رقابت های پاراتکواندو قهرمانی آسیا در ویتنام برگزار شد و 
تیم ایران با کســب ۴ مدال طلا، ۲ نقره و 3 برنز در بخش 
زنان و مردان قهرمان آسیا شد. به گزارش ایسنا، رقابت های 
پاراتکواندو قهرمانی آسیا در ویتنام برگزار شد و تیم ایران با 
کسب ۲ مدال طلا و 3 برنز در بخش زنان و ۲ طلا و ۲ نقره 

در مردان قهرمان آسیا شد. 
در ایــن رقابت ها مریم عبدالله پور با پیــروزی برابر نماینده 
مکزیک در فینال رقابت های پاراتکواندو قهرمانی آســیا به 
مدال طلا دست پیدا کند. زهرا رحیمی دیگر نماینده ایران 
در وزن 5۷- کیلوگــرم در اولین حضور خود در رقابت های 
پاراتکواندو قهرمانی آسیای ویتنام ازبکستان را شکست داد و 

به مدال طلا دست یافت. 
همچنین ایلار جامی در وزن 5۲- کیلوگرم، لیلا میرزایی در 
وزن منهای ۶5 کیلوگرم و مرضیه نصراللهی در وزن مثبت 

۶5 کیلوگرم به مدال برنز رسیدند. 
در بخش مردان نیز ســعید صادقیان پور نیز در دیدار فینال 
وزن ۶3- کیلوگرم برابر نماینده مغولســتان به میدان رفت 
و بــا واگذاری نتیجه به مدال نقره رســید.  در وزن منهای 
۷۰ کیلوگرم نیز مهدی پوررهنما به مدال طلا و امیرمحمد 
حقیقت شناس به نقره دســت یافت. همچنین حامد حق 
شــناس در وزن مثبت ۸۰ کیلوگرم با برتری برابر نماینده 

قزاقستان به مدال طلای قهرمانی آسیا رسید.

پودنس لیگا

تکواندو
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پایان رسمی همکاری قدوس و برنتفورد شد فولاد در آستانه تکرار یک اتفاق تلخ
هافبک 30 ساله فوتبال ایران 
به نقطــه پایان همکاری اش با 
او  قرارداد  و  رسیده  برنتفورد 
با این تیم انگلیســی تمدید 

نمی شود.
به گزارش فوتبــال 3۶۰، . فوتبال 
ایران در کشورهای مختلف نماینده 
دارد و در لیــگ برتر انگلیس هم 
ســامان قدوس تنها لژیونر فوتبال 

ایران محسوب می شود؛ هافبک خلاقی که در قامت یکی از بازیکنان برنتفورد در لیگ برتر 
انگلیس کار خود را پیش برد و فصل پرماجرایی را پشت سر گذاشت.

قدوس البته فصل گذشــته و بعد از پایان قراردادش با تیم انگلیســی، از جمع شاگردان 
توماس فرانک جدا شــد اما بعد از مدتی بلاتکلیفی، هافبــک ایرانی تصمیم گرفت تا به 
جمع شاگردان فرانک بازگردد و همین مسئله باعث شد تا او با امضای قراردادی یک ساله 
بــار دیگر به عضویت برنتفورد در آید و در فصــل ۲۴-۲۰۲3 برای این تیم در لیگ برتر 
انگلیس به میدان رفت؛ آن هم در حالی که قدوس به جز مقطع کوتاهی از فصل، نتوانست 
توانایی های فنی خود را به فرانک اثبات کند و همین مســئله باعث نیمکت نشــینی های 
سریالی او شد. سامان قدوس در فصل جاری ۱9 بار برای برنتفورد در لیگ برتر انگلیس و 
جام اتحادیه این کشور به میدان رفت که تنها یک بار در دوئل با برنلی موفق به گلزنی شد 
و صفر پاس گل در کارنامه او دیده می شــود. با این وجود، ضربه تماشایی سامان قدوس 
باعث شد تا او جایزه برترین گل ماه اکتبر لیگ برتر انگلیس را از آن خود کند و با افتخار 

ویژه به کار خود در فصل ۲۴-۲۰۲3 پایان خواهد داد. 
هافبک ایرانی در حالی به عضویت تیم برنتفورد انگلیس در آمد که این تیم در سطح دوم 
رقابت های باشگاهی این کشور حضور داشت اما قدوس توانست صعود به لیگ برتر انگلیس 
را همراه برنتفورد تجربه کند و 3 فصل همراه این تیم در سطح اول باشگاهی انگلیس کار 
خــود را پیش برد. در مجموع ۴ فصل فعالیت در تیم برنتفورد، ســامان قدوس ۱۰۷ بار 
برای این تیم به میدان رفت که امشب او می تواند با حضور احتمالی برابر نیوکاسل شمار 
بازی هایــش با پیراهن برنتفورد را به عدد ۱۰۸ برســاند. ۶ گل و ۸ پاس گل در کارنامه 
ســامان قدوس دیده می شود و او امید دارد که امشب بتواند آمار خود در تیم انگلیسی را 
بهبود بخشد. باشگاه برنتفورد انگلیس در فاصله حدوداً 5 ساعت تا برگزاری آخرین دیدار 
فصل مقابل نیوکاســل، در پستی اینستاگرامی پایان همکاری اش با سامان قدوس و البته 
شاندون باپتیست، چارلی گود، نیل موپی و سرخیو رگیلون را اعلام کرد و از زحمات آن ها 
قدردانی کرد. این موضوع بدین معناســت که ستاره ایرانی در بازار نقل وانتقالات تابستانه، 
یــک چهره ویژه خواهد بود و باید دیــد بعد از ۴ فصل پرماجرا در برنتفورد، مقصد بعدی 
قدوس کدام تیم خواهد بود. او ســابقه بازی در تیم های مختلف از جمله آمیان فرانسه و 
اوسترشــوندس ســوئد را در کارنامه اش دارد و باید دید ستاره ملی پوش در کدام تیم کار 

خود را پیش می برد.

فولاد یکی از تیم هایی است که 
لیگ  جدول  در  خوبی  شرایط 
ممکن  و  ندارد  بیست وســوم 
است بار دیگر سقوط به دسته 

پایین تر را تجربه کند.
به گزارش فوتبــال 3۶۰، فولاد در 
ابتدای لیگ بیست وسوم بازیکنان 
خوبی جذب کــرد و قطعا مدیران 
این تیم قصد داشتند تا فولاد برای 
کسب ســهمیه لیگ قهرمانان آسیا با سایر تیم های مدعی بجنگد اما شرایط  آن طور که 
باید پیش نرفت و حالا قرمزپوشان اهوازی اوضاع خوبی ندارند. آن ها لیگ بیست وسوم را 
با علیرضا منصوریان آغاز کردند اما درنهایت با این ســرمربی موفق به کسب نتایج خوبی 
نشدند تا پایان کار منصوریان در اهواز خیلی زود فرا برسد. پس از منصوریان هم خبری از 

روزهای خوب در اهواز نبود و حالا فولادی ها با ویسی برای بقا تلاش می کنند.
فولادی ها همیشه سطح ایده آلی در لیگ برتر داشته اند و برای کسب رتبه های برتر تلاش 
کرده اند. قرمزپوشان فقط در فصل ۸۶-۱3۸5 به دسته پایین تر سقوط کردند و بازگشت 
آن ها به لیگ برتر، بیشــتر از یک سال طول نکشــید. در آن فصل، سایپا با 5۶ امتیاز به 
عنوان قهرمانی دســت پیدا کرد و فولاد با ۲۸ امتیاز، دست در دست راه آهن، راهی دسته 
پایین تر شد تا طرفداران این تیم در شوک بزرگی فرو روند. فولاد پس از یک سال حضور 
در لیگ یک، هر چند در جدول رده بندی نتوانست در منطقه صعود به لیگ برتر قرار گیرد 
اما فولادی ها با خرید سهمیه سپاهان نوین توانستند به سطح اول فوتبال ایران بازگردند و 
موفق شدند در همان فصلی که دوباره به لیگ برگشته اند، رتبه هفتم را کسب کنند. حالا 
و در لیگ بیست وسوم هم احتمال سقوط فولاد به دسته پایین تر وجود دارد و اوضاع این 

تیم اصلا خوب نیست.
فولاد در لیگ بیست وســوم با ۲۲ امتیاز در رده پانزدهم جدول قرار دارد و با اســتقلال 
خوزستان هم امتیاز است و احتمالا علاوه بر صنعت  نفت آبادان، شاهد سقوط یک تیم دیگر 
خوزستانی به دسته پایین تر هستیم. فولاد نه با منصوریان و مارتینس توانست نتایج خوبی 
کسب کند و نه با سرمربیان بعدی. مدیران فولاد پس از برگزاری جلسات مختلف تصمیم 
گرفتند در هفته های پایانی لیگ برتر، سکان هدایت این تیم را به عبدالله ویسی بسپارند. 
ویســی موفق شد در فصل گذشته لیگ برتر، از سقوط صنعت نفت آبادان جلوگیری کند 
و این تیم محبوب را در لیگ نگه دارد و همین موضوع باعث شــد مدیران فولاد بار دیگر 
به این ســرمربی اعتماد کنند و برای بقا دست به دامان کسی شوند که یک بار او را اخراج 
کرده بودند. ویسی اما با فولاد نتوانسته درخشان ظاهر شود و این تیم را از برزخ خارج کند. 
سرنوشــت فولاد به 3 هفته باقی مانده لیگ برتر گره خورده و مشخص نیست فصل آینده 
شــاهد حضور این تیم در لیگ برتر هســتیم یا خیر. باید منتظر ماند و دید درنهایت چه 
اتفاقاتی برای فولاد رخ می دهد و آیا این تیم می تواند در لیگ برتر بماند یا بار دیگر مانند 

۱۷ سال پیش قرار است سقوط به دسته پایین تر را تجربه کند.


